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Holy S… Eine Ausstellung von Heidi Popovic & Sebastian Schager im Schauraum der Jan Arnold 
Gallery im MQ Wien. Zu erwarten ist ein zeitgenössischer Blick auf den Heiligen Geist (Holy Spirit) 
und ein Fingerdeut auf den unbezahlbaren Heiligenschein um ihn herum.

Holy S... A Heidi Popovic & Sebastian Schager exhibit at the Jan Arnold Showroom in Viennese 
MuseumsQuartier. Expect a contemporary take on the sacred phenomenon of the Holy Spirit and 
the priceless halo around it.



Heidi Popovic

Heidi Popovic ist ein Label, das 2005 von dem Künstler Christian Pölzler gegründet wurde. Es umfasst digitale Kunst, Raum- und 
Produktdesign, sowie Bühnen- und Kostümgestaltungen an verschiedenen Theatern. Zahlreiche Ausstellungen in Wien, Salzburg, 
Miami, Moskau, Toronto, London, etc.

The Passion of Christ - Heidi Popovic

So saßen Herr J. und seine Jünger noch ein letztes Mal zusammen, nachdem ein leidenschaftlicher Raucher unter den Jüngern 
seinen Lobbyisten- und Politikerfreunden von den Plänen des Herrn J., das Rauchen aufzugeben und für die Gesetzesimplemen-
tierung des Rauchverbotes in Lokalen verstärkt einzutreten, erzählte.
Während des Mahls nahm Herr J. seine Cohiba und sprach den Lobpreis; dann nahm er den Aschenbecher, reichte ihn seinen Jün-
gern und sagte: Bitte nicht daneben! Dann nahm er seine Zigarre, sprach das (Ab-)dankgebet, reichte sie den Jüngern und sie zo-
gen alle davon. Und er sagte zu ihnen: „Das ist die Lunge, die Lunge des Bundes, die für viele gelitten hat. A(t)men. Ich sage euch: 
Ich werde wohl leider keine saubere Luft mehr atmen bis zu dem Tag, an dem ich rauchfreie Lokale im Reich Gottes vorfinde.“
Am nächsten Tag war es soweit, Herr J. wurde verraten, verhaftet und die Geschichte nahm ihren Lauf…

1. 	 Herr J. wird zum Tode verurteilt
2. 	 Herr J. nimmt das Kreuz auf seine Schultern
3. 	 Herr J. fällt zum ersten Mal unter dem Kreuz 
4. 	 Herr J. begegnet seiner Mutter 
5. 	 Simon hilft Herrn J. das Kreuz tragen
6. 	 Veronika reicht Herrn J. das Schweißtuch
7. 	 Herr J. fällt zum zweiten Mal unter dem Kreuz
8. 	 Herr J. begegnet den weinenden Frauen 
9. 	 Herr J. fällt zum dritten Mal unter dem Kreuz
10.	Herr J. wird seiner Kleider beraubt
11.	 Herr J. wird ans Kreuz genagelt
12.	Herr J. stirbt am Kreuz 
13. 	Herr J. wird vom Kreuz abgenommen und in den Schoß seiner Mutter gelegt
14.	Der heilige Leichnam des Herrn J. wird in das Grab gelegt

Heidi Popovic is a label founded in 2005 by the artist Christian Pölzler. It includes digital art, space and product design, as well as 
stage and costume designs at various theaters. Numerous exhibitions in Vienna, Salzburg, Miami, Moscow, Toronto, London, etc.

The Passion of Christ - Heidi Popovic

Thus, Mr. J. and his disciples sat together for the last time after a passionate smoker among the disciples told his lobbyist and 
politician friends about Mr. J.’s plans to quit smoking and supporting the law implementation of the smoking ban in pubs and 
restaurants. During the meal, Mr. J. took his Cohiba and spoke the praise; then he took the ashtray, handed it to his disciples and 
said: Please don’t miss! Then he took his cigar, spoke the (abdication-)prayer, gave it to the disciples and they all took a pull. And 
he said to them: This is the lung, the lung of the covenant, which has suffered for many. Breathe.
I tell you: “Unfortunately, I will not breathe clean air until the day I find smoke-free places in the kingdom of God.”
Next day the time had come, Mr. J. was betrayed, arrested and the story took its course…

1.  	 Pilate condemns Mr. J. to die
2. 	 Mr. J. accepts his cross
3. 	 Mr. J. falls for the first time
4. 	 Mr. J. meets his mother, Mary
5. 	 Simon helps carry the cross 
6. 	 Veronica wipes the face of Mr. J. 7. Jesus falls for the second time
8. 	 Mr. J. meets the three women of Jerusalem 
9. 	 Mr. J. falls for the third time
10. Mr. J. is stripped of his clothes
11. Mr. J. is nailed to the cross
12. Mr. J. dies on the cross
13. Mr. J. is taken down from the cross
14. Mr. J. is placed in the tomb
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Wanted, Dead or Alive
1.  	 Pilate condemns Mr. J. to die
2. 	 Mr. J. accepts his cross
3. 	 Mr. J. falls for the first time
4. 	 Mr. J. meets his mother, Mary
5. 	 Simon helps carry the cross 
6. 	 Veronica wipes the face of Mr. J. 
7.	 Jesus falls for the second time
8. 	 Mr. J. meets the three women of Jerusalem 
9. 	 Mr. J. falls for the third time
10. Mr. J. is stripped of his clothes
11. Mr. J. is nailed to the cross
12. Mr. J. dies on the cross
13. Mr. J. is taken down from the cross
14. Mr. J. is placed in the tomb

wPrint, 30x40cm, framed, 2013

Price on request



Heidi Popovic - “The last supper”
Fine Art Print on alu dibond covered by acrylic galss,

100x100cm, framed, 2013

Price on request

Heidi Popovic - “The Holy Spirit”
Fine Art Print on alu dibond covered by acrylic galss,
100x100cm, framed, 2013

Price on request

Heidi Popovic - “Shell”
Fine Art Print on alu dibond covered by acrylic galss,
90x90cm, framed, 2012

Price on request


